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Vragen van de leden Polderman en
Poppe (beiden SP) aan de minister
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
gifwolk in West Brabant afkomstig uit
de Antwerpse haven. (Ingezonden
5 september 2008)

1
Kunt u informatie inwinnen of de
burgemeester van Woensdrecht te
laat is geïnformeerd over de
naderende wolk van het zeer giftige
waterstofsulfide en de Kamer
daarover informeren? Welke stappen
gaat u ondernemen richting
Belgische autoriteiten indien blijkt dat
dit het geval is?1 Kunt u het proces –
van ongeval, waarneming tot
optreden – weergeven in een tijdbalk?

2
Welke afspraken zijn er gemaakt met
de Belgische en Nederlandse
autoriteiten over het waarschuwen
van elkaars gemeenten bij
calamiteiten? Wanneer zijn deze
afspraken voor het laatst getoetst in
een internationale rampenoefening?

3
Welke giftige stoffen zijn vrijgekomen
en in welke concentraties? Welke
gezondheidsrisico’s hebben inwoners
in betreffende gemeenten gelopen?

4
Wanneer en via welke kanalen zijn de
inwoners geïnformeerd? Wat was het
advies? Kwam de informatie naar uw
mening op tijd?

5
Hoeveel mensen zijn onwel
geworden en hoeveel daarvan in
Nederland? Hoe ernstig zijn de
klachten en waaruit bestonden de
klachten? Is er sprake van blijvend
letsel?

1 http://www.bndestem.nl/regio/bergenopzoom/
3648249/Mensen-onwel-door-gifwolk-van-
Esso.ece
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